

《单词百科:knight-errantry是什么意思?knight-errantry怎么发音?knight-errantry的解释和用法》

英语单词knight-errantry是什么意思?knight-errantry怎么读?knight-errantry怎么发音?简答网为您整理了knight-errantry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



knight-errantry怎么读

knight-errantry的读音: ['na t'er ntr]

knight-errantry的意思

1、n. 骑士作风，侠义行为;

knight-errantry的双语例句

1、Novels on knight-errantry is a very important part in the development of China's ancient novels.

在中国古代小说史中，侠义小说是一个重要方面。

2、 There is deep infection between the ancient China revenge consciousness and the Chinese knight-errantry tradition.

中国古代复仇意识同侠文化传统间的相互影响，相当深巨。

3、 For the bourgeoisie, it was the time of knight-errantry;

这是资产阶级的漫游骑士的时代；

4、 The Spirit Meaning of Admiring the Chinese Knight-errantry Folk-custom and the Culture History of the Chinese Knight-errantry

慕侠民俗与侠文化史的精神意义

5、 Second, the admiring of the Chinese knight-errantry can catharsis negation and dissatisfaction of people to the legitimacy law and realism.

其次，慕侠民俗可宣泄人们以正统法治、现实境况的否定不满；

6、 Knight-Errants 'Stories and Sequel of Knight-Errants' Stories, two collections of short novels on knight-errantry in classical Chinese, are the gathering place for the research of China's ancient novels, and of indelible value in the history of China's novels.

而《侠剑传》和《续侠剑传》两部文言短篇侠义小说集，则是研究古代侠义小说的渊薮，在中国小说史上具有不可磨灭的价值。

以上是简答网为您整理的knight-errantry怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于knight-errantry的用法、knight-errantry的释义、knight-errantry的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/knight-errantry>